
Vaše jistota je mou prioritou

Rádi bychom vám představili jednoho z  našich klíčových členů týmu Erbie,
Jana Čeňka. Honza se od roku 2009 pohybuje ve světě �nancí a pojišťovnictví,
kde získal bohaté zkušenosti na různých pozicích. Nakonec se našel ve
�nančním poradenství a plánování. Absolvoval řadu školení a složil mnoho
odborných zkoušek, což mu umožňuje poskytovat našim klientům kvalitní a
komplexní �nanční služby. Jsme rádi, že máme Honzu v našem týmu, protože
je vidět, že svou práci má opravdu rád a je špičkou ve svém oboru. 

Více o advisory

Rozhovor s Honzou

Jak dlouho jsi součástí Erbie a co těm sem přivedlo?

Součástí Erbie jsem již dva roky. Přivedl mě sem můj dlouholetý kamarád a společník Pavel

Balíček. 

Jak vznikla tvoje spolupráce s Erbií a jak bys ji zhodnotil?

Naše spolupráce začala nenápadně – začal jsem se starat o rodinné �nance Pavla Balíčka,

který mi pak nabídl spolupráci s  Erbií. Spojit své zkušenosti s  tak velkou a uznávanou

společností, kterou vede Luboš Oravec, pro mě byla jasná volba. Nebylo o čem přemýšlet.

Projekt �nančního poradenství zde perfektně zapadá do koncepce komplexních služeb,

které Erbia svým členům, partnerům a klientům poskytuje. 

Jaké máš vize do budoucna v rámci

Erbia Advisory? 

Mou vizí je vytvořit funkční celek, který

lidem pomůže od počátečního návrhu

řešení až po �nální servis. Chci jim ukázat,

že se �nancí a pojištění nemusí bát, a

pomoci jim ušetřit čas i starosti.

Co všechno si člověk může představit

pod touto aktivitou?

Naše aktivity zahrnují komplexní �nanční

řešení pro rodiny i �rmy. Zajišťujeme

�nanční prostředky od �remních investic

až po soukromé bydlení, chráníme

rodinná a �remní rizika a provádíme

revize portfolií.

Co tě motivovalo k práci v této

oblasti?

Motivovalo mě zlepšit �nanční povědomí

svého okolí a pomáhat lidem zajistit jejich

potřeby a klidné spaní.

Spolupracuješ s dalšími aktivitami

Erbie a popřípadě jak?

Úzce spolupracujeme s  Erbia Invest a

Energy, kde si navzájem pomáháme

�nancovat nebo zajišťovat projekty. Jsme

jedna rodina. 

Jaké jsou podle tebe největší výzvy a na co by si člověk měl dát pozor v oblasti

pojišťovnictví?  

Největší výzvou je ukázat lidem, že se na nás mohou obrátit s jakýmkoliv problémem. Jsme

připraveni být jejich ochrannou rukou v  běžném životním i pracovním světě. Velkým

problémem je také podpojištění nemovitostí. Hodnota nemovitostí v posledních letech

výrazně vzrostla, a mnoho nemovitostí je proto nedostatečně pojištěno. V případě pojistné

události může pojišťovna uplatnit doložku o podpojištění a snížit plnění, což je situace,

které by se měl každý vyhnout pravidelnými revizemi pojistných smluv. 

Kontakt na Honzu

V případě zájmu například o konzultaci, revizi současných pojistných smluv
nebo jakékoliv nabídky se neváhejte obrátit na Honzu. Stačí kliknout na obálku

ve zlatém kolečku.
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